
Møre og Romsdal Sau og Geit 

 
Postadresse: Kontor:  Telefon: Bankgiro:   

  Telefax:   

  E-post:  

  

Referat fra styremøte 
 
 

Tid: Torsdag 23. mai 2019 

Sted:  Nortura Molde 

 

 

Tilstede: Ronald Slemmen, Brian Nielsen, Kristian Indreeide, Anlaug Rekaa, Stig 

Even Kvernberg (for Jon Kåre Løvoll) og Stig-Runar Størdal.   

 

 

Sak 22/19    Godkjenne referat fra styremøte 07.03.19 

 

 

Vedtak: 

Referatet godkjent 

 

 

Sak 23/19    Handlingsplan 

Gjennomgang av handlingsplan: 

- Plan fulgt opp i henhold til oppsett 

- Grillaksjon to steder i fylket 

- Ønsker mer aktivt NSG sentralt 

o Trykk på beiting/utmarksbeite/rovvilt 

o Sende sakslister og referater fra styremøter til lokallag kjapt 

o Mer info til lokal- og fylkeslag, jf. ny organisasjonssjefsstilling. 

- Kurs i organisasjonsarbeid 

- Apotekavtaler i boks 

- Oppfordre folk til å søke om rovvilterstatning.. 

- Lufte interessen for tur til Island/Færaøyene 

 

Vedtak: 

Gjennomgang tatt til etteretning. Ronald skriver et brev til NSG sentralt med ønsker/forslag til 

NSG sitt arbeid videre. Brian sender brev til lokallaga med spørsmål om det ønskes kurs i 

organisasjonsarbeid og for unge bønder. Utenlandstur tas på neste møte. Arrangere 3 møter i 

fylket om søknad om rovvilterstatning. Anlaug og Kristian organiserer dette. 

 

 

Sak 24/19    Annonser hjemmeside 

Styremedlemmene fordeler aktuelle sponsorer (2-3 stk). Kr. 5.000,- per annonse. 

 

Vedtak: 



Brian lager et skriv om betingelser m.m, som sendes styremedlemmene. Kontakt gjøres med 

aktuelle sponsorer etter oversikt laget av Ronald. 

 

 

Sak 24/19   Fagteam rovvilt i Midt-Norge 

Består av bondelaga i Trøndelag og Møre og Romsdal.  

 

Vedtak: 

Kristian kontakter bondelaget for å høre om Sau og Geit kan delta i dette teamet.  

 

 

 

Sak 25/19    Dyregoddagene  

Utfordringer med Mattilsynet for å få tillatelse til å stille dyr. 

 

Vedtak: 

Dyregoddagene (Anlaug er i komiteen) sender søknad til Mattilsynet. Blir det ikke lov til å 

stille sau, ser ikke MRSG noe poeng i å stille på dyregoddagene 

 

 

 

Sak 26/19    Kadaverhundkurs 

Søknad om støtte til kadaverhundkurs i Rauma, 25/26 mai.  Kurset virker lite annonsert og 

bekjentgjort. 

 

Vedtak: 

Søknad om støtte avslås. Brian tar kontakt med søker. 

 

 

Sak 27/19    Eventuelt 

Spørsmål fra bruker som har er med i et beitelag som mener han kun kan ha radiobjeller per 

sjuende dyr. Kan beitelaget sette slike krav? 

Vedtak: 

Vanskelig for fylkeslaget å sette seg inn i lokale forhold. Saken videresendes til Ragnhild 

Tokle (radiobjelleansvarlig) for å helst finne en smidig løsning. 

------- 

Lage t-skjorter med logo og slagord, for salg. 

Vedtak: 

Ronald ser på saken. 

  

 

 



 

  

Stig-Runar Størdal 

referent 


